
MUDr. Stanislav Bartošík
ordinace Štěpánov nad Svratkou

MUDr. Bartošík doporučuje ,aby si 
pacienti nechali předepsat všechny 
své léky ještě do konce prosince 
2017 a to z důvodů nejasností kolem 
fungování elektronických receptů od 
nového roku.

Děkuji,   Bartošík

PS : ještě není vydaná ani prováděcí 
vyhláška k zákonu o elektronickém 
receptu a přitom má povinné 
fungování platit již od ledna 2018   !!!!!

Ještě jednou děkuji  a jsem s pozdravem 

MUDr. Stanislav Bartošík
Štěpánov nad Svratkou 51


